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 2023בנובמבר  1מיום הרובע סיכום ישיבת ועד הנדון: 

 

   )ללא תושבים(. החודשית ולישיבתועד הרובע  התכנס 2023 בנובמבר 1רביעי  ביום .א

שלמה פסי, אבנר הלחמי, יוסי חזאי, מאיר מוסאי,  ,קמי רובינזון– יו"ר נוכחים:

 והח"מ. יעקב )ג'וקי( ניבעמירם בריט, 

 (.תומוקדמ ותהודע) לירז סופרין , רביב, אפי מלרמירב  :נעדרו

 .יו"ר ועדת ביקורת בני הרפז, חבר ועדת ביקורת רון אבל : כמו כן השתתפו

 

   :והסיכומים לגביהם להלן הנושאים שהועלו .ב

   – יו"רקמי רובינזון 

וסוכם שנושא בטחון הרובע עובר לטיפולו הישיר של  ראש העירנערכה פגישה ביני לבין 

סוכמו הנושאים  26.10.23 -ב מנכ"ל העיר. בפגישה שהתקיימה עם מנכ"ל העירייה

 הבאים:

טחון יבאמצעות אגף הב ראש העירטחון בכל העיר היא על יהאחריות והסמכות על הב .1

 והתנהלות הרובע הינה מול אנשי הביטחון. והחרום

 .ראש העירים על ידי תתפו בהערכת המצב היומי המקונציגי הרובע יש .2

 הציוד עבור המחסומים והסיור ברובע חלקם התקבל והשאר הוזמן. .3

 מו ע"י ועדת בטחון ברובע.תדריכי הכוחות ברובע יקוי .4

 כל הכיתות הפועלים בגדר וברובע יהיו על רשת קשר אחידה. .5

 יוגברו הסיורים על הגדר. .6

 טחון בעת הצורך.יקבוצות בעל הנשקים לכוננות יופעלו ע"י אגף הב .7

 טחון.יושבים לטובת התגייסות התושבים למטלות הבתעד לכלל הומהו קול קוראיצא 

אנשים  תערכותם מונעים כניסהחים עצמם וביהן המחסומים והן התצפיות והסיורים מוכ

 .ברובע שמקומם לא

 !טחון על העבודה וההשקעה הרבה. יישר כחייו"ר ועדת הב ליוסי חזאימודה 

  

 תיק מכבים רעות, מחזיק מ"מ ר' העירסגן ו –שלמה פסי 

 

וביחוד בתחום הביטחון  וועד הרובע פועל בשיתוף פעולה מלא עם גורמי העירייה  .1

גם  רובעיו"ר הוועד ומנהל ה. המערכת פועלת כיום באופן המיטבי לטובת הציבור

 בראשות ראש העיר . י הערכת המצב היומיים שמתקיימים משתתפים באופן קבוע בדיונ

, ירייה עם אלוף פיקוד העורף ומטהוה בראשית השבוע בעמעדכן על הפגישה שהתקיימ .2

 דיון במהלכו הועלו לדיון טענות תושבים מאזורים שונים בעיר על רעשים בתת הקרקע . 

תחום המנהרות בעקבות זאת התקיים סיור ובדיקה של קצין הנדסה פקוד מרכז מומחה ב

. אבל ולמרות זאת ראש העיר הנחה בדגש על אזור מכבים. לא נמצאו ממצאים מחשידים

את מנכ"ל העירייה להתקשר עם המכון הגאופיזי ולהתקין מכשור רגיש )סנסורים( במספר 

שלול את האפשרות ולו על מנת לר תופעות בתת הקרקע לאורך תקופה נקודות ולעקוב אח

 .של חפירת מנהרות



, כאשר וברות העירייהוגם פורסם על ידי דבתחום כיתות הכוננות חלה התפתחות נוספת  .3

וננות המורכבת כ, כיתת בוצת כוננות נוספת בפיקוד המשטרהבימים אלו נמצאת בהקמה ק

 .מתושבי מכבים שימצאו  הכי סמוכים לאזור הגדר המזרחית 

, מצלמות נשקים כוחות הנשקים והאמצעים הנוספים )רחפניםנמסר עדכון על סה"כ ה .4

 ברים אינם רשומים בפרוטוקול זה.ובנים הדבעיר ומעבר לגדר(  מטעמי הביטחון  המ

וינות שעל שם נתי גולן לשכת הגיוס ירושלים עומדת לעבור כבר בשבוע הבא למרכז המצ .5

סיפו מרכיב הרתעתי . גורר תנועת לובשי מדים ורכבים צבאיים שללא ספק יוז"ל ברעות

 .לטובת הביטחון

אושרה היום בדיון וועדת , בהמשך להחלטות במישור הארצי –מ"דים פרטיים מבניית  .6

המשנה המקומית לתכנון ולבניה, תקנה שבבניית ממ"ד שבו נדרש להוסיף מבואה אז 

מ"ר לא יחשבו ככאלו שבגללם יהיה צורך לדון ולאשר בוועדת  5מבואה בגודל של עד 

ת בכול הדרישות בתב"ע המשנה לתכנון ולבניה וזאת כול עוד הבקשה לבנית הממ"ד עומד

 י שפורט תהייה פטורה מהיתר בנייה.כול בקשה לממ"ד לפ .וללא הקלות

 

 יו"ר ועדת ביטחון ויו"ר ועדה לתכנית רב שנתית –יוסי חזאי 

 , מתנדבים מתושבי הרובע 650טחוניות ברובע, כולל דיווח על ימפרט את עיקר הפעילויות הב

בסה"כ ההתנדבות  .שעות כל אחד 3במשמרות של  24/7שים הסיור מאוי/ המחסומים והתצפיות 

 ., מודה להם על היענותםלנושא חיובית ביותר

 פונים לכלל תושבי הרובע להתגייס למשימה חשובה זו להגן על הבית.

 לפחות. 1000-המטרה להגיע ל

 

 לערוך ישיבת בטחון אחת לשבוע. יוסי חזאיאת  מנחה קמי רובינזון

לעיונכם.   

 מנהל הרובע-שלמה-עודד בן 

 הפרוטוקולושם ר

 

 

 העתקים:

 סגן ראש העיר ומ"מ ומחזיק תיק מכבים רעות – שלמה פסי

 מנכ"ל העירייה – יורם כרמון

 יו"ר וחברי מועצת רובע עירוני מכבים רעות

 חברי ועדת ביקורת רובע עירוני

 ראש מטה ראש העיר – ריבי כהן גבע


